
Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PL/2024/9 Ple

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Caràcter de la sessió Ordinària

Tipus de convocatòria Primera

Data 25 de juliol de 2024

Durada Des de les 9.00 hores fins a les 11.40 hores

Lloc Sala de Plens 

Presidida per Martí March Cerdà

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Batle-president Martí March Cerdà SÍ

Regidora María José Jiménez Escribano SÍ

Regidor Antoni Cànaves Capllonch SÍ

Regidora Maria Morro Cifre Sí

Regidora Catalina Carbonell Torres SÍ

Regidor Mateu Tugores Vives SÍ

Regidora Joana Aina Campomar Orell SÍ

Regidora Stephanie Pozo Mcintyre Sí

Regidora Joana Xamena Cifre SÍ

Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet SÍ

Regidor Bartomeu Cifre Ochogavia SÍ 
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ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Regidor Josep Marquet Cerdà SÍ

Regidor Mateu Soler Estrany NO

Regidora Maite Vasallo Vilar SÍ

Regidor David Alonso García SÍ

Regidor Miguel Ángel Torres Luque  NO

Regidor Andrés Nevado Rodríguez SÍ

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves SÍ

Interventor Alberto Valicourt Genzor SÍ

Excuses d’assistència presentades  

Càrrec Nom i Cognoms Motiu 

Regidor Mateu Soler Estrany 
Motius

personals 

Regidor Miguel Ángel Torres Luque  Motius laborals

ORDRE DEL DIA 

A) PART RESOLUTIVA 

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

2.-  Expedient  2769/2024.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  la  resolució  de
discrepància formulada i, en conseqüència, del reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 6-
2024 

3.-  Expedient  4362/2023.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  la  resolució  de
discrepància formulada per manca de crèdit adequat en relació al premi per escollir la imatge
representativa de la Fira del Vi 2024 

4.-  Expedient  1616/2024.  Dació  de  compte  de  les  Resolucions  de  Batlia  contràries  a  les
objeccions formulades de conformitat amb el disposat a l’article 218 del Reial Decret Legislatiu
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2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes
Locals,  en  redacció  donada  per  l’article  2  de  la  Llei  27/2013,  de  27  de  desembre,  de
racionalització i sostenibilitat de l’administració local 

5.-  Expedient 2575/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la determinació de les
festes locals per a l'any 2025 

6.- Expedient 2673/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la creació dels Consells
d'Àrea 

7.- Expedient 3042/2023. Dictamen per a l'aprovació inicial,  si procedeix, del Pla estratègic
participatiu d’igualtat 2024-2027 i de la disposició i l'obertura de tràmit d'informació pública 

8.- Expedient 2309/2024. Proposta d'aprovació inicial,  si procedeix, del Programa de gestió
ètica de colònies felines de Pollença i de la disposició i l'obertura de tràmit d'informació pública,
prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

9.-  Expedient  2777/2024.  Proposta  d'aprovació,  si  procedeix,  de  la  concessió  de  les
Distincions en el dia de La Patrona 2024, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

10.- Expedient 2560/2022. Proposta d’aprovació, si procedeix, de la pròrroga del Conveni de
col·laboració de l’encàrrec de gestió a favor del Consell de Mallorca per part de l’Ajuntament
de l’aprovació de les bases, la convocatòria i la gestió del procés selectiu que estableix la Llei
20/2021, de 28 de desembre, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

11.-  Expedient  2827/2024.  Proposta  d'aprovació,  si  procedeix,  de  la  resolució  de  la
discrepància formulada respecte el  pagament  anticipat  a l'Associació  Banda de Música de
Pollença, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

12.- Propostes/ Mocions d'urgència 

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1. Informació de Batlia

2. Dació de compte de resolucions de Batlia

3. Precs i preguntes

Tot seguit el batle-president, i una vegada verificat per la secretària que hi ha el quòrum le-
galment exigit per l’article 90 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF) per a la
constitució vàlida de l’òrgan, declara oberta la sessió.
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A) PART RESOLUTIVA 

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: unanimitat

El batle-president demana als reunits si qualque membre dels assistents ha de formular cap
observació a l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió ordinària de dia  27 de juny de
2024.

No se’n formula cap, d’observació.

Se sotmet a votació l’aprovació de l’acta i n’esdevé el resultat següent: unanimitat (15).

2.- Expedient 2769/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la resolució de
discrepància formulada i, en conseqüència, del reconeixement extrajudicial de crèdits
núm. 6-2024

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 10, En contra: 0, Abstencions: 5, Absents: 0

A continuació es dona lectura al  Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA

Vist que en aquest exercici 2024, consten en la Intervenció Municipal factures relatives a
serveis,  subministraments  corresponents  a  exercicis  anteriors  essent  impossible  la  seva
imputació pressupostària a l’exercici d’origen com a conseqüència de rebre i/o conformar la
factura en aquest  exercici;  en qualsevol  cas,  al  tractar-se de serveis  i  subministraments
efectivament prestats a l’Ajuntament, cal reconèixer les obligacions econòmiques i efectuar
el seu pagament amb la major brevetat possible.

L’article 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 18 d’abril, que desenvolupa la llei 39/1988, de 28
de  desembre,  en  matèria  pressupostària,  estableix  que  es  competència  del  Ple  de
l’Ajuntament  el  reconeixement  extrajudicial  d’aquests  deutes  per  a  la  seva  aplicació  a
aplicacions del pressupost corrent.

El  pagament  de les mateixes  es realitzarà d’acord amb les  disponibilitats  de Tresoreria,
tenint en tot cas preferència al tractar-se de serveis i subministraments prestats en exercicis
anteriors a l’any en curs.

Les factures les quals es proposen a aprovació, han estat conformades pels membres de la
Corporació.

4

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

JT
ZP

D
KQ

G
LG

4R
EL

ZD
E3

SK
3K

L7
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

 d
e 

35
 



Vista la provisió de Batlia de data 10 de juliol de 2024.

Vist que existeix crèdit  adequat i  suficient per fer front a aquesta despesa al nivell  de la
bossa de vinculació corresponent al pressupost de l’exercici 2024 de l’Ajuntament.

Per tot l’anterior, el Batle, el Sr. Martí X. March Cerdà, vists l’informe d’objecció efectuat per
part d’Intervenció dia 10 de juliol de 2024 formula al PLE DE L’AJUNTAMENT la següent
proposta d’ACORD:

Primer.- Resoldre les discrepàncies formulades per part  d’Intervenció dia 10 de juliol  de
2024 pel qual es formula nota d’objecció per un import total de 7.070,82 euros.

Segon.- Aprovar  la  despesa  derivada  de  la  relació  de  factures  adjunta,  reconeixent
extrajudicialment el deute que de la mateixa es derivi per un import total pressupostari de
8.123,11 € amb càrrec a l’aplicació de l’estat de despeses del pressupost de l’exercici 2024
de l’Ajuntament de Pollença.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL CRÈDITS 6-2024

Factura D. Factura Doc. Acred.
Nom 

tercer
Indicador

C.
Programa

C.
Econòmica

Import (Eur) Descripció
Núm. 

Document

2128 13/05/2024 B07717333
ANTONIO REUS

E HIJOS, S.L.
912 226010 350,07 17/06/2024

MATERIAL
MENATGE

ACTES VARIS
BATLIA

782

2147 13/05/2024 B07717333
ANTONIO REUS

E HIJOS, S.L.
4311 226092 102,32 17/06/2024

TASSONS I
PLATS FIRA

NOVEMBRE 23
764

2174 03/01/2024 B57481517

RED DIGITAL
DE TELECOM.
DE LAS ISLAS

BALEARES, S.L.

491 222001 238,98 17/06/2024

SERVEI
INTERNET:RA

DIO
POLICIA,CAMA

RES
C/CALVARI,2

240009299

2444 31/08/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

150 21204 12,90 03/07/2024
2 COPIES
CLAUS A.
SERVEIS

12711

2445 30/09/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

150 221042 47,98 03/07/2024
1 JOC

SABATES A.
SERVEIS

12774

2449 30/11/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

150 221042 60,00 03/07/2024
1 JOC

SABATES A.
SERVEIS

12884

2450 31/12/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

150 220021 1,27 03/07/2024
1 JOC BOTES
A. SERVIES

12941

2450 31/12/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

150 221042 60,00 03/07/2024
1 JOC BOTES
A. SERVIES

12941

2456 30/11/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

150 220021 36,49 03/07/2024
UTILLATGE A.

SERVEIS
12882
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Factura D. Factura Doc. Acred.
Nom 

tercer
Indicador

C.
Programa

C.
Econòmica

Import (Eur) Descripció
Núm. 

Document

2457 30/11/2023 B07920762
CAN

TORRANDELL,
S.L.

9201 221100 179,90 03/07/2024

1 BUFADORA I
KIT

CARREGADOR
NETEJA
EDIFICIS

12881

2574 18/10/2023 A07068794
CASA MARTI

ENTERPRISES,
S.A.

330 226061 598,95 26/06/2024

STEINWAY
FUNDA PIANO

GRAN COA
POLIPIEL

937976

2652 13/10/2023 A07068794
CASA MARTI

ENTERPRISES,
S.A.

330 2279932 440,44 27/06/2024

TRANSPORT
PIANO

D'ESCENARI A
SALA PIANOS

937527

2664 28/12/2023 G57779050
ASSOCIACIO

MANANGELMEN
T MUSICAL

330 226061 5.993,81 26/06/2024

CONCERT CAP
PELA

ESGLESIA
CLAUSTRE DIA

17/12/23

7090

TOTAL 8.123,11

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament  diligenciat  per la secretària  de la corporació (minutatge de
00:08:20 a 00:15:27).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé
el resultat següent: deu (10) vots a favor dels grups municipals Partit Socialista de les Illes
Balears, Més  per  Pollença  i  Unió  Mollera  Pollencina  i  cinc  (5)  abstencions  dels  grups
municipals Tots - El Pi i Partit Popular. 

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

3.- Expedient 4362/2023. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la resolució de
discrepància formulada per manca de crèdit adequat en relació al premi per escollir la
imatge representativa de la Fira del Vi 2024

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

Unanimitat

Seguidament es dona lectura al  Dictamen emès per la  Comissió  Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA REGIDOR DELEGAT D’IMPULS ECONÒMIC, TURISME, COMERÇ, FIRES I
MERCATS I DELEGACIÓ ESPECIAL DE SANT VICENÇ

Vista la resolució de Batlia núm. 2023-1238 de data 1 de desembre de 2023 mitjançant la
qual s’aprova les bases del concurs per escollir la imatge representativa de la Fira del Vi
2024.

Vista l’acta de la mesa qualificadora relativa a les propostes presentades al concurs d’idees
per  a  la  imatge de la  Fira  del  Vi  2024 de data  10 de gener  de 2024 declarant  com a
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guanyador del concurs el Sr. JCG, dotat amb un premi de 600 euros de conformitat amb la
base sisena.

Vista la proposta del regidor delegat d’impuls econòmic, Turisme, Comerç, Fires i Mercats i
Delegació Especial  de sant Vicenç de data 15 de febrer de 2024 per la qual s’autoritza,
disposa la despesa i es reconeix l’obligació per import de 600 euros a càrrec de l’aplicació
pressupostària 4311/226095 del pressupost de l’exercici 2024.

Vist  que  l'apartat  a)  de  l'article  4  de  la  Llei  38/2003,  de  17  de  novembre,  General  de
Subvencions (LGS) exclou als premis de l'àmbit objectiu de la Llei, després es refereix a ells
expressament en la Disposició Addicional 10ª .

De la literalitat d'aquesta darrera disposició i en una interpretació sistemàtica del contingut
de la llei, es pot dir que l'acte d'atorgament d'un premi, qualsevol que sigui la seva modalitat i
sempre que existeixi aportació dinerària d'una administració pública, requereix l'existència,
almenys, dels següents requisits:

Regulació  específica  de  les  condicions  subjectives  i  objectives,  és  a  dir  d’unes  bases
aprovades  a  aquest  efecte,  que  hauran  de  ser  objecte  de  publicació,  per  a  general
coneixement.

A les  bases s'han de fixar  els  objectius  públics  a aconseguir,  els  requisits  exigits  a les
persones, participants, la composició del jurat que ha de decidir i la forma de deliberació,
garantint la imparcialitat dels seus membres.

La persona beneficiària  ha de complir  amb els  requisits  generals  per  a l'obtenció  d'una
subvenció(entre altres, estar al dia en el compliment de les obligacions tributàries i amb la
Seguretat Social).

S'ha d'exigir que els rendiments obtinguts siguin sotmesos a tributació, practicant, en el seu
cas, la retenció corresponent al moment del pagament (tret que estiguin exempts).

En altres termes, excepte els premis contemplats en l'article 4.a de la LGS (els atorgats
sense prèvia sol·licitud de l'interessat), la resta (com el cas que ens pertoca) en els quals ha
d'haver-hi una sol·licitud de l'interessat, es regeixen per la LGS, i conseqüentment la seva
convocatòria haurà de publicar-se pel conducte establert en la LGS, i la seva concessió i el
pagament hauran de ser registrats en la Base de dades nacional de subvencions.

En relació amb la partida adequada per al pagament de premis, de conformitat amb l'Ordre
EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s'aprova l'estructura dels pressupostos de
les entitats locals, els premis s'imputen a l'Article 48 (Transferències corrents. A famílies i
institucions  sense  finalitats  de  lucre)  de  l'estat  de  despeses.  Fora  d'aquesta  aplicació
pressupostària, qualsevol imputació dels premis no serà correcta.

Vist que existeix crèdit suficient a l’aplicació pressupostària 4311/226095 per import de 600
euros.

Vist l’informe d’objecció suspensiva emès per part de l’Interventor dia 03 de juliol de 2024.
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Per tot l’anterior, de conformitat amb l’article 217.2 a) del RDL 2/2004 pel qual s’aprova el
Text  Refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals  (TRLRHL )  “No  obstante,  lo
dispuesto en el apartado anterior, corresponderá al Pleno la resolución de las discrepancias
cuando los reparos: se basen en insuficiencia o inadecuación de crédito” , el regidor delegat
d’Impuls econòmic, Turisme, Comerç, Fires i Mercats i Delegació especial de Sant Vicenç
proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent acord:

Primer.- Resoldre la discrepància formulada per part de l’Interventor dia 3 de juliol de 2024.

Segon.- Continuar amb el procediment d’aprovació del premi per import de 600 euros del
concurs per escollir la imatge representativa de la Fira del Vi 2024.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament  diligenciat  per la secretària  de la corporació (minutatge de
00:15:33 a 00:22:38).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé
el resultat següent: dotze (12) vots a favor dels grups municipals Partit Socialista de les Illes
Balears, Més per Pollença, Unió Mollera Pollencina i Partit Popular i tres (3) abstencions del
grups municipal Tots - El Pi. 

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

4.- Expedient 1616/2024. Dació de compte de les Resolucions de Batlia contràries a
les objeccions formulades de conformitat amb el  disposat  a l’article 218 del  Reial
Decret  Legislatiu  2/2004,  de  5  de  març,  pel  qual  s’aprova  el  text  refós de  la  Llei
reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  en  redacció  donada  per  l’article  2  de  la  Llei
27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local

Per part  del batle-president,  en compliment del que disposa l’article 218 del Reial  decret
legislatiu  2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les
hisendes locals (TRLRHL), d’acord amb la redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013,
de 27 de desembre, de racionalització i  sostenibilitat  de l’administració local (LRSAL), es
dona  compte  de  l’informe  emès  per  part  de  l’Interventor  en  data  17 d’abril  de  2024
comprensiu  de totes  les  resolucions  adoptades per  la  Batlia  contràries  a  les  objeccions
efectuades i que seguidament es detallen:

AJUNTAMENT

NÚM.
DECRET

DATA OBSERVACIÓ DOCUMENTACIÓ IMPORT €

7/2024 5-1-2024 FACTURA Pàgina 1 a 2 21.385,63

49/2024 12-1-2024 FACTURA Pàgina 3 a 4 4.574,59

70/2024 26-1-2024 NÒMINES GENER 2024 Pàgina 5 a 13 87.345,50

88/2024 30-1-2024 CARRERA PROFESSIONAL APROVACIÓ Pàgina 14 a 23 13.166,60

92/2024 31-1-2024 VARIACIONS NÒMINES Pàgina 24 a 28 5.129,53

8

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

JT
ZP

D
KQ

G
LG

4R
EL

ZD
E3

SK
3K

L7
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 8

 d
e 

35
 



94/2024 1-2-2024 FACTURES Pàgina 29 a 50 90.642,40

120/2024 7-2-2024 FACTURES Pàgina 51 a 63 71.187,06

139/2024 9-2-2024 FACTURES Pàgina 64 a 80 131.203,60

283/2024 21-3-2024 NÒMINES MARÇ 2024 Pàgina 81 a 90 29.014,05

307/2024 25-3-2024 FACTURES Pàgina 91 a 145 356.950,64

329/2024 9-4-2024
CONCESSIÓ I RECONEIXEMENT PREMIS 
FOGUERONS

Pàgina 146 a 150 3.900,00

353/2024 11-4-2024 FACTURES Pàgina 151 a 192 380.261,38

356/2024 11-4-2024 VARIACIONS NÒMINES Pàgina 193 a 199 3.572,64

361/2024 12-4-2024 VARIACIONS NÒMINES Pàgina 200 a 203 1.699,32

TOTAL 1.200.032,94

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
00:22:44 a 00:32:20).

Finalitzades les intervencions, els reunits en resten assabentats.

5.- Expedient 2575/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la determinació
de les Festes Locals per a l'any 2025

Favorable
Tipus de votació: Ordinària 
 Unanimitat

Seguidament es  dona  lectura  al  Dictamen  emès  per  la  Comissió  Informativa  Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA D’ACORD

Vist que el Consell de Govern, de conformitat amb el que disposa el Decret 75/1998, de 31
de desembre, pel qual es regula el calendari de festes de la comunitat autònoma de les Illes
Balears (BOIB núm. 105, de 15 d’agost), i altra normativa d’aplicació, ha aprovat el calendari
de festes per a l’any 2025 en l’àmbit de les Illes Balears per Acord de dia 3 de maig de 2024,
publicat en el BOIB núm. 59/2024, de dia 4 d’agost.

Atès que procedeix comunicar, a la Direcció General de Treball i Salut Laboral, els dies que
el Ple hagi fixat com a festius en l’àmbit del municipi per a l’any 2025, d’acord amb l'article
46  del  Reial  decret  2001/1983,  de  28  de  juliol,  de  regulació  de  jornades,  hores
extraordinàries i descansos (BOE de dia 29), als efectes de determinar les dues festes locals
en l’àmbit municipal, a més de les festes indicades que són dies festius en l’àmbit de les Illes
Balears (2024- E-RC-2942).

Per tot això, propòs al Ple que adopti el següent

Acord

Primer.- Determinar com a festes locals en l’àmbit municipal per a l'any 2025 les següents:
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17 de gener Sant Antoni Divendres

2 d’agost Mare de Déu dels Àngels Dissabte

Segon.- Donar trasllat del present acord a la Direcció General de Treball i Salut Laboral del
Govern de les Illes Balears i al departament de Personal, als efectes oportuns.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
00:32:26 a 00:35:27).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (15).

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

6.- Expedient 2673/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la creació dels
Consells d'Àrea

Favorable
Tipus de votació: Ordinària 
 Unanimitat

Seguidament es  dona  lectura  al  Dictamen  emès  per  la  Comissió  Informativa  Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DEL REGIDORA DELEGADA DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA

Vist que l’Ajuntament Ple, en sessió ordinària celebrada dia 23 de febrer de 2017, va adoptar
l’acord relatiu a l’aprovació inicial de la modificació del reglament municipal de participació
ciutadana,  resultant  definitivament  aprovada  de  conformitat  amb  l’edicte  publicat  en  el
Butlletí Oficial de les Illes Balears núm. 57/2017, de 11 de maig.

Vist  que el  l’esmentat  reglament  municipal  preveu els  Consells  d’Àrea,  com a òrgan de
participació on es debatrà la política i els pressupostos de cada àrea de la Corporació, i on
les entitats i persones podran sol·licitar qualsevol informació i aportar idees i suggeriments.

Atès  que  l’article  36  del  reglament  municipal  de  participació  ciutadana  estableix  que  el
Regidor  delegat  de  Participació  Ciutadana  ha  de  proposar,  a  l’inici  de  la  legislatura,  el
nombre i l’àmbit dels consells d’àrea, sense excloure cap àrea de Govern, i que la proposta
haurà de ser aprovada pel Ple.

Pels  motius  abans  exposats,  aquesta  Regidoria  delegada  de Participació  Ciutadana,  de
conformitat  amb  les  atribucions  conferides  per  la  Batlia  mitjançant  Resolució  núm.
3030/2023 de dia 29 de juny de 2023 proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent
ACORD:
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Primer.- Crear els consells d’àrea amb les següents denominacions i àmbits:

- Consell àrea d'Hisenda i Contractació; Personal; Residència; Cementiri; Benestar
social; Salut ; Urbanisme; Festival de música.

- Consell d’àrea Serveis i EMSER; Delegació especial del Port de Pollença; àrea de
Medi ambient; Parcs i jardins, Mobilitat; Badia i delegació especial de Sant Vicenç.

- Consell d’àrea de Cultura; Patrimoni; Memòria democràtica; Participació ciutadana;
Escola de música; Normalització lingüística; Biblioteques i arxius; Igualtat; Mediació
cultural;  Museu,  Educació,  Infància;  Joventut;  Ràdio;  Seguretat  ciutadana;  OAC i
Noves tecnologies.

-  Consell  d’àrea  de  Festes;  Fires;  Mercats;  Comerç;  Esports  i  Turisme,  Impuls
econòmic.

Segon.- Els  Consells  d’àrea abans esmentats  estaran integrats  pels  següents membres
segons l’article 37.1 del reglament municipal de participació ciutadana:

a) El/la regidor/a delegat/ada de l’àrea corresponent

b) Un representant de cadascun dels grups municipals, que podrà ser regidor o no

c)  Un  representant  de  cadascuna  de  les  associacions  inscrites  en  el  Registre
Municipal d’Entitats Ciutadanes relacionades amb els fins del consell

d) El/la secretari/ària, que serà el/la de la corporació o persona en qui delegui

e) Els tècnics de l’àrea, amb veu però sense vot

f) Tres ciutadans, elegits per sorteig entre els candidats que es presentin, seguint el
mateix procediment que en la Comissió Permanent de Participació Ciutadana

Tercer.- La designació concreta dels representants dels grups municipals que han d’integrar
els  consells  d’àrea  es  realitzarà  en  base  a  les  propostes  d'adscripció  formulades  pels
respectius  portaveus  dels  grups  polítics  municipals  en  el  termini  de  deu  dies  hàbils,  a
comptar des del següent al de l’aprovació del present acord, als efectes pertinents.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
00:35:31 a 00:45:27).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (15).

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.
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7.-  Expedient  3042/2023.  Dictamen  per  a  l'aprovació  inicial,  si  procedeix,  del  Pla
estratègic  participatiu  d’igualtat  2024-2027 i  de la disposició i  l'obertura de tràmit
d'informació pública

Favorable
Tipus de votació: Ordinària 

Unanimitat

Seguidament es  dona  lectura  al  Dictamen  emès  per  la  Comissió  Informativa  Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA D’ACORD

Fets

1.  El  28  de  juny  de  2018,  el  Ple  va  aprovar  inicialment  el  Pla  municipal  d’Igualtat
d’oportunitats  entre  homes  i  dones  2018-2021.  Sotmès  al  tràmit  d’informació  pública  i
audiència per termini de vint dies mitjançant anuncis publicats al Butlletí Oficial de les Illes
Balears núm. 84 de 7 de juliol de 2028 i al tauler d’anuncis d’aquest Ajuntament, sense que
es presentessin al·legacions, l’al·ludit Pla resultà definitivament aprovat.

2. El 24 de novembre de 2022, es va dur a terme la revisió de l’esmentat Pla municipal tenint
en  compte  les  accions  realitzades,  i  així  poder,  si  escau,  adaptar-les  al  Pla  Estratègic
Participatiu d’Igualtat (PEPI).

Es valorà també les possibles aliances i associacions i grups que podrien col·laborar en el
desenvolupament  del  PEPI,  fent  especial  incidència  en  la  utilització  de  la  metodologia
participativa.

Els acords establerts van ser els següents:

• La  regidora  d’Igualtat  revisarà  amb  el  batle  el  llistat  de  persones  que  podrien
participar en la Comissió d’Igualtat, així com les entitats a participar en el Consell
d’Igualtat.

• La tècnica d’Igualtat revisaria les accions realitzades del Pla Municipal, emplenaria
l’Excel d’adaptació al PEPI amb les accions.

• Revisió del Pla de Participació.

• Revisió eines i guies de comunicació interna i externa de l’Ajuntament.

3. El 12 de gener de 2023, se signa el compromís per part de l’Ajuntament de Pollença per
impulsar l’elaboració del PEPI com a manifestació del ferm compromís que des de l’equip de
govern es vol assumir, incorporant la igualtat efectiva de dones i homes com una prioritat
dins del Consistori  amb la finalitat  de corregir les desigualtats,  les situacions en què les
dones i els homes no gaudeixen dels mateixos drets i oportunitats, contribuint a construir
una societat més justa, cohesionada i desenvolupada socialment i econòmicament.

4. El 9 de març de 2023, es du a terme la primera reunió de la Comissió d’Igualtat assolint
els següents acords.
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• Presentació de membres de la Comissió d’Igualtat.

• Objectius de la Comissió d’Igualtat.

• Mòdul formatiu Pla Estratègic de Participació d’Igualtat (PEPI) per part de la tècnica
del Consell.

• Revisió i aprovació del Reglament de Règim Intern.

5. El 13 de juliol de 2023, es celebra el primer Consell d’Igualtat participatiu amb l’objectiu
de:

• Validar les propostes de l’Ajuntament amb la població.

• Enriquir-les a partir de la detecció de noves necessitats.

• Prioritzar les propostes més rellevants.

6.  El  19  de  desembre de 2023,  es  dictà  el  Decret  de  batlia  número  2023-1305 en els
mateixos termes de la proposta de resolució per a l’aprovació del conveni de col·laboració
entre  el  Consell  de  Mallorca  i  l’Ajuntament  de  Pollença  per  l’elaboració  dels  Plans
Estratègics  Participatius  d’Igualtat  (PEPI)  de la  regidora  d’Igualtat  presentada dia  18  de
desembre de 2023.

Fonaments de dret

1. L’article 14 de la Constitució espanyola proclama el dret a la igualtat i a la no discriminació
per  raó  de  sexe,  a  més,  el  seu  article  9.2  consagra  l’obligació  dels  poders  públics  de
promoure les condicions  perquè la  llibertat  i  la  igualtat  de l'individu i  dels  grups en què
s'integra siguin reals i efectives.

2. El marc legal pel qual es regeix l’article 17 que es concreta en la Llei Orgànica 1/2007, del
28 de febrer, de reforma de l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears pel dret de totes les
persones  al  lliure  desenvolupament  de  la  seva  personalitat,  així  com  l’obligació  de  les
administracions  públiques  de  vetllar  perquè  les  dones  i  els  homes  puguin  participar
plenament en la vida laboral, social, familiar i política sense discriminacions de cap tipus, i
de garantir que ho facin en igualtat de condicions.

Per tant, partint de la premissa que els poders públics han de promoure el dret a la igualtat i
a la no discriminació per raó de sexe, sorgeix la necessitat d’elaboració d’un Pla estratègic
participatiu d’Igualtat.

3. La Llei 11/2016 d’igualtat d’oportunitat de dones i homes de les Illes Balears, en l’article
9.1 estableix que. <<El pla estratègic d’igualtat de dones i homes estableix els objectius i les
mesures que s’han d’aplicar per a garantir la igualtat efectiva entre dones i homes en l’àmbit
territorial de les Illes Balears>> i l’art. 19.3 estableix que <<Els consells insulars, en l’àmbit
de  les  seves  competències,  són  les  institucions  encarregades  de  donar  suport  tècnic  i
administratiu en matèria d’igualtat als municipis de menys de 20.000 habitants>>.

L'Ordenança General de subvencions del Consell de Mallorca i dels organismes autònoms
que en depenen (BOIB núm. 21,de 18 de febrer 2017) i modificada per Acord de Ple de 14
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de  juny  (BOIB  núm.  96,  de  4  d’agost  de  2018)  recull  les  bases  reguladores  de  la
convocatòria  pluriennal  de  subvencions  2023/2024  per  a  municipis  de  5.000  a  20.000
habitants i  les mancomunitats per donar-los suport  en l’elaboració  dels  plans estratègics
participatius d’igualtat (PEPI).

4. D’acord el Decret 46/2018 de 21 de desembre de traspàs de competències al Consell
Insular de Mallorca, en matèria de polítiques de gènere i dona, i conforme l’articulat B) 1.2
apartats a) i b), es concreten les funcions que el Consell ha de dur a terme en relació amb
els plans d’Igualtat.

5.  Per  a l´elaboració  d´aquest  pla  d´igualtat  s´ha realitzat  un exhaustiu  diagnòstic  de la
situació i  posició  de les dones i  homes dins  el  nostre municipi,  per detectar  la  possible
presència de discriminacions i desigualtats que puguin existir, en referència a la igualtat de
gènere i que requereixin adoptar una sèrie de mesures destinades a la seva eliminació i
correcció.

El  Pla  estratègic  participatiu  d’igualtat  de  l’Ajuntament  de  Pollença  s’estructura  en  els
següents apartats: en primer lloc, una revisió del pla Municipal de Pollença tenint en compte
les accions realitzades, un diagnòstic de la situació de partida de dones i homes del municipi
de Pollença, que s’ha realitzat a partir de l’anàlisi de la informació quantitativa i qualitativa
aportada per totes les àrees de l’Ajuntament i de la ciutadania mitjançant la creació d’una
comissió  d’igualtat,  d’un  Consell  d’igualtat,  de  taules  de  prevenció  i  intervenció  amb  la
col·laboració de la ciutadania, tècnics i polítics de l’Ajuntament . En segon lloc, un programa
d’actuació elaborat a partir de les conclusions del diagnòstic i de les mancances detectades
en matèria  de gènere,  en el  que s’estableixen  els  objectius  a assolir  per  fer  efectiva  la
igualtat,  les  mesures  i  accions  positives  necessàries  per  aconseguir  els  objectius,  un
calendari d’implantació i indicadors o criteris de seguiment de les accions. En tercer lloc, es
farà el seguiment i avaluació del compliment del pla.

Per tot això, propòs al Ple que adopti el següent

ACORD

Primer.- Aprovar inicialment el Pla Estratègic Participatiu d’Igualtat 2024-2027, adjunt com
annex al present Acord

Segon.- Adoptar,  amb  l’aprovació  del  present  Pla  Estratègic  Participatiu  d’Igualtat,  els
següents compromisos, comprensius dels eixos estratègics que el vertebren, cada cada un
d’ells identificats amb un objectiu estratègic i diverses línies de treball:

1. Governança:  participació  social  i  política.  Avançar  cap a  un model  que tingui  en
compte la participació de les persones en els àmbits en què es prenen decisions que
afecten la vida dels individus.

2. La sostenibilitat de la vida al centre. Promoure la gestió i la programació econòmica
sostenible i respectuosa amb la vida de les persones.

3. Vides lliures de violència masclista. Erradicar totes les formes de violència masclista i
combatre les causes estructurals que les sustenten.
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4. Drets de totes i per a totes. Arribar a la igualtat efectiva entre dones i homes, i cap al
ple reconeixement dels drets de les dones en tots els àmbits de la vida.

5. Igualtat i ple dret de les persones LGTBI. Promoure el ple dret i respecte a totes les
diversitats per raó d’identitat i expressió de gènere i orientació sexual.

Aquest treball col·laboratiu es desenvolupa a través de diferents estructures de gestió:

a) Comissió d’Igualtat: formada per les persones amb responsabilitat política i tècnica
sobre les polítiques d’igualtat a l’Ajuntament per elaborar el PEPI, de diferents àrees.

Aquesta comissió farà feina de manera col·laborativa i participativa amb associacions
feministes i/o de dones i LGTBI.

b)  Consell  d’Igualtat:  format  per  la  Comissió  d’Igualtat,  l’agent  d’igualtat  i  el  teixit
associatiu  del  municipi/mancomunitat:  entitats,  grups  informals,  membres  de  les
taules de coordinació de les violències masclistes, entre altres.

c)  Grups de treball:  es podran crear  els  grups focals  necessaris  que consideri  el
Consell d’igualtat.

Tercer.- Disposar l’obertura d’un període d’informació pública i  audiència a les persones
interessades, directament o a través de les organitzacions i associacions reconegudes, per
un termini de 20 dies, comptadors des de l’endemà de la publicació del pertinent anunci al
BOIB, al tauler d’edictes i a la pàgina web / seu electrònica municipal, per a la formulació
d’al·legacions i/o suggeriments.

Quart.- El  present  Pla  s’entendrà definitivament  aprovat  en cas que no es presenti  cap
al·legació i/o suggeriment en temps i forma, adoptant el compromís de reafirmació política
de totes les àrees en el seu desenvolupament i a la difusió del PEPI a tota la ciutadania i a
tot el personal tècnic i polític segons l'estratègia de comunicació definida.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
00:45:35 a 00:57:05).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (15).

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.
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8.- Expedient 2309/2024. Proposta d'aprovació inicial, si procedeix, del Programa de
gestió ètica de colònies felines de Pollença i de la disposició i l'obertura del tràmit
d'informació pública, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

Favorable
Tipus de votació: Ordinària 

Unanimitat

Seguidament  per  part  de  la  Batlia,  es  sotmet  a  ratificació  del  Ple  la  inclusió  d’aquest
assumpte a l’ordre del dia, que acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària,
d’acord amb el que disposa l’article 82.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF). 

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent:  deu (10)
vots a favor dels membres dels grups municipals Partit Socialista de les Illes Balears i Més per
Pollença, i cinc (5) abstencions dels membres del grup municipal TOTS-El Pi;  Partit Popular i
Unió Mollera Pollencina.  

Atès  el  resultat  de  la  votació  es  declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Tot seguit,  es dóna lectura a la Proposta, que transcrita literalment diu: 

«PROPOSTA D’ACORD

Fets

1. D’acord amb les competències que la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de
règim local atribueix als ajuntaments, aquests són els responsables de vetllar per la salut
pública, el medi ambient, la neteja i la salubritat pública.

2. En data 29 de setembre de 2023, va entrar en vigor la Llei 7/2023, de 28 de març, de
protecció  dels  drets  i  el  benestar  dels  animals  (d’ara  endavant,  Llei  7/2023).  Entre  les
diferents  qüestions  que  regula,  dedica  un  capítol  específic  a  les  colònies  de  moixos  i
concreta un seguit de mandats dirigits als ens locals per a l’exercici del control sobre les
colònies felines formades per moixos abandonats, extraviats o rondaires sense esterilitzar i
de les cadellades que en procedeixin. Aquest control és competència de l'ajuntament del
municipi on es troba la colònia, que pot establir mecanismes de col·laboració amb entitats
protectores d’animals.

Així doncs, la Llei imposa un seguit d’obligacions als ens locals dirigides a fer una gestió
integral de les colònies felines amb mètodes no letals, amb l'objectiu de sotmetre-les a un
programa  sanitari  i  de  control  poblacional  per  reduir-ne  progressivament  la  població  i
aconseguir així una convivència pacífica entre les persones i els animals.

3. Aquestes accions es concreten i planegen mitjançant el desenvolupament de programes
de gestió de colònies felines, els quals han de derivar en un seguit  de línies d’actuació.
L’article 39.1 de la nova Llei 7/2023 regula tots els punts que, obligatòriament, han d’incloure
aquests programes.
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4. Davant la necessitat d’elaboració i aprovació del programa de gestió de colònies felines,
per part  de la  regidoria  delegada de Medi  Ambient  s’encarregà la  redacció d’aquest  als
serveis externs Gram Sostenibilitat SL pel que, una vegada redactat i rebut, haurà de ser
aprovat per aquesta Entitat local.

5. Atès que la col·laboració ciutadana per a la gestió dels moixos comunitaris és un dels
eixos essencials en la nova norma estatal, es considera adient que les entitats de protecció,
els particulars implicats així com qualsevol persona interessada participin en la implantació
del nou programa o pla municipal de control i gestió ètica de colònies felines al municipi de
Pollença al requerir-ho la pròpia naturalesa d’aquest pel que procedeix acordar un període
d’informació pública conforme el disposat a l’article 83 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre del
procediment administratiu comú de les administracions públiques.

Fonaments de dret

1. L’article 39 de la Llei 7/2023, de 28 de març, de protecció dels drets i el benestar dels
animals, en absència d'una altra previsió en la legislació autonòmica, i respectant l'àmbit
competencial establert per la legislació vigent, estableix que correspon a les entitats locals la
gestió dels moixos comunitaris, als efectes dels quals hauran de desenvolupar programes o
plans de gestió de colònies felines.

2. L’article 83 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre del procediment administratiu comú de les
administracions  públiques,  disposa  que  l’òrgan  al  qual  correspon  la  resolució  d’un
procediment, quan la naturalesa d’aquest ho requereixi, pot acordar un període d’informació
pública, que en cap cas pot ser inferior a vint dies.

3. La Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local.

4. La Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears.

5. La Llei  1/1992, de 8 d’abril,  de protecció dels animals que vien en l’entorn humà i el
Decret 56/1994, de 13 de maig, pel que s’aprova el Reglament per al desenvolupament i
aplicació.

6. Els criteris tècnics i recomanacions sanitàries, ambientals i de benestar animal de gestió
de colònies felines redactats el maig de 2017 per la Direcció General d’Espais Naturals i
Biodiversitat del Govern de les Illes Balears.

7.  L’article  18 de l’Ordenança municipal  d’animals  domèstics (Butlletí  Oficial  de les  Illes
Balears núm. 82/2013, de 8 de juny).

Per tot això, propòs al Ple que adopti el següent

Acord

Primer.- Aprovar inicialment el Programa de gestió ètica de colònies felines del municipi de
Pollença.

Segon.- Sotmetre el present acord a informació pública per termini de vint dies, mitjançant la
publicació  d’anunci  en  el  Butlletí  Oficial  de  les  Illes  Balears;  durant  aquest  termini  les
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persones  interessades  podran  examinar  el  contingut  del  Programa  i  presentar  les
al·legacions i les observacions que estimin pertinents.

Així mateix, estarà a disposició de les persones interessades a través de mitjans electrònics
a la seu electrònica d’aquest Ajuntament (ajpollenca.sedelectronica.es).

Tercer.- Transcorregut  el  període  d’informació  pública  sense  que  s’hagin  presentat
al·legacions, el Programa s’entendrà definitivament aprovat.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
00:57:11 a 01:10:55).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (15).

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els
acords continguts en la mateixa.

9.- Expedient 2777/2024. Proposta d'aprovació, si procedeix, de la concessió de les
Distincions en el dia de La Patrona 2024, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre
del dia

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

Unanimitat

Seguidament  per  part  de  la  Batlia,  es  sotmet  a  ratificació  del  Ple  la  inclusió  d’aquest
assumpte a l’ordre del dia, que acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària,
d’acord amb el que disposa l’article 82.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF). 

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent: unanimitat
(15).

Atès  el  resultat  de  la  votació  es  declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Tot seguit,  es dóna lectura a la Proposta, que transcrita literalment diu: 

«PROPOSTA D’ACORD

Vist  que,  com  cada  any,  per  la  festivitat  de  Nostra  Senyora  dels  Àngels,  Patrona  de
Pollença, l’Ajuntament concedeix distincions pel treball d’individus o col·lectius en pro del
municipi,  la  gestió  dels  quals  redundi  en  el  seu  benefici,  i  per  la  seva  contribució  al
creixement i l’enriquiment cultural, social i econòmic de Pollença per dur a terme actes que
determinin avantatges per a la població; per la constància i la laboriositat en l’exercici dels
càrrecs desenvolupats de manera gratuïta i tot allò que afavoreixi, d’una manera notòria i
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evident,  el  progrés i  el  desenvolupament  del  poble o contribueixi  a  l’enfortiment  del  seu
prestigi.

Atès el procediment iniciat, mitjançant Provisió de Batlia dictada el 10 de juliol de 2024, per
procedir al lliurament de les Distincions de la Patrona de conformitat amb el que disposen
els articles 3 d) i 6 del Reglament municipal especial d’honors i distincions publicat en el
Butlletí Oficial de les Illes Balears núm. 173/2012, de 22 de novembre, en relació al Butlletí
Oficial de les Illes Balears 28/2019, de 5 de març, i vist l’informe preceptiu de Secretaria
emès el 10 de juliol de 2024 sobre la legislació aplicable i el procediment a seguir.

Considerant les propostes formulades pels diversos grups municipals, l’estudi efectuat per la
tècnic de l’àrea de Cultura, així com la constitució del Jurat, en sessió celebrada el 19 de
juliol  de 2024 per a la deliberació i  la determinació dels mèrits o les circumstàncies que
aconsellen aquestes distincions.

Per tot això, es proposa al Ple l’adopció del següent

Acord

Primer.- Concedir, a l’acte que se celebra en el dia de La Patrona, les següents Distincions
a les persones que seguidament es relacionen:

• A  Cristòfol  Vives  Bauzà,  per  la  seva  labor  dins  el  camp  de  la  investigació  en
neurobiologia cel·lular.

• A Francisca Coll Torres «de ca’n Niu»,  per la seva implicació activa en la cultura
popular i tradicional

• A Dentistas sobre Ruedas, fundació sense ànim de lucre, per la seva implicació en la
millora de la salut bucodental de persones sense recursos.

Segon.- La Batlia efectuarà el  lliurament del  present  honor i  distinció en acte solemne i
públic,  amb assistència dels membres de la Corporació municipal i  d’aquelles autoritats i
representacions  que  s’estimin  convenients,  d’acord  amb  l’establert  a  l’article  7  del
Reglament municipal especial d’honors i distincions de l’Ajuntament de Pollença.

Tercer.- Donar  trasllat  d’aquest  Acord  als  distingits,  en  consideració  a  la  concreció  del
reconeixement de forma institucional, als efectes oportuns.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
01:11:00 a 01:24:14).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (15).
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Atès el resultat de la votació, que representa el vot favorable de la majoria absoluta que es
requereix conforme l’article 6 del Reglament especial d’honors i distincions de l’Ajuntament
de  Pollença  (BOIB núm.  173/2012,  de  22  de novembre,  en  relació  amb el  BOIB núm.
28/2019, de 5 de març), es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els acords
continguts en la mateixa.

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 10,25 hores, s’absenta de la sala de sessions el regidor Andrés
Nevado Rodríguez (UMP).

10.-  Expedient  2560/2022.  Proposta  d’aprovació,  si  procedeix,  de  la  pròrroga  del
Conveni de col·laboració de l’encàrrec de gestió a favor del Consell de Mallorca per
part de l’Ajuntament de l’aprovació de les bases, la convocatòria i la gestió del procés
selectiu que estableix la Llei 20/2021, de 28 de desembre, prèvia ratificació de la seva
inclusió a l'ordre del dia

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

 Unanimitat

Seguidament  per  part  de  la  Batlia,  es  sotmet  a  ratificació  del  Ple  la  inclusió  d’aquest
assumpte a l’ordre del dia, que acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària,
d’acord amb el que disposa l’article 82.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF). 

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent:  onze (11)
vots a favor dels membres dels grups municipals Partit Socialista de les Illes Balears  i Més per
Pollença, i quatre (4) abstencions dels membres del grup municipal TOTS-El Pi i Unió Mollera
Pollencina.  

Atès  el  resultat  de  la  votació  es  declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Diligència.- Per fer constar que, als efectes de la votació anterior, es considera que el regidor Andrés Nevado
Rodríguez (UMP) s'absté al haver-se absentat de la sala de sessions i no ser present en el moment de la
votació de la ratificació de la inclusió de l’assumpte. 

Tot seguit, es dóna lectura a la Proposta, que transcrita literalment diu: 

«PROPOSTA D’ACORD

Antecedents

1. El 28 de juny de 2022, el  Ple va adoptar l’Acord d’encarregar al  Consell  de Mallorca
l’aprovació  de  les  bases,  la  convocatòria  i  la  gestió  dels  processos  d’estabilització  de
l’ocupació temporal de l’Ajuntament de Pollença que estableix  la Llei  20/2021, de 28 de
desembre, de mesures urgents per a la reducció de la temporalitat en l’ocupació pública i la
resta de la normativa concordant, i d’aprovació del Conveni de col·laboració amb el Consell
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de  Mallorca  de  les  activitats  indicades  a  l’encomana  en  relació  amb  els  processos  d’
estabilització de l’ocupació temporal.

El 7 de setembre de 2022, es va formalitzar l’esmentat Conveni de col·laboració entre el
Consell  Insular  de Mallorca i  l’Ajuntament  de Pollença,  el  qual fou publicat  en el  Butlletí
Oficial de les Illes Balears núm. 119/2022, de 10 de setembre.

En concret, aquesta encomana es realitzà per a la cobertura de les places de les categories
relacionades al  Decret de batlia,  de 17 de maig de 2022,  que aprova l’oferta d’ocupació
pública de l’Ajuntament de Pollença i a la Resolució de presidència, de 23 de maig de 2022,
que aprova l’oferta pública d’ocupació de l’empresa municipal de serveis, respectivament
(Butlletí Oficial de les Illes Balears núm. 68/2022 de 26 de maig ), i ambdues corresponents
a la taxa addicional per a l’estabilització de l’ocupació temporal en les condicions previstes
en els articles 2.1 i 2.2 i les disposicions addicionals sisena i vuitena de l’esmentada llei i els
articles 19.Un. 6 de la Llei 3/2017, de 27 de juny, de Pressuposts Generals de l’Estat per al
any 2017 i 19.Un.9 de la Llei 6/2018, de 3 de juliol, de Pressuposts Generals de l’Estat per a
l’any 2018.

2. El termini de vigència que es va establir a la clàusula cinquena del Conveni és de dos
anys a comptar a partir del dia següent de la signatura. Es preveu la pròrroga en el cas que
no hagin finalitzat  les actuacions contingudes a l’encomana i  es pot  prorrogar per acord
unànime  dels  signants  amb  el  límit  que  estableix  l’article  49.2  de  la  Llei  40/2015,  d’1
d’octubre, de règim jurídic del sector públic.

3. El 16 de juliol de 2024, per part del Secretari Tècnic d’hisenda i Funció Pública del Consell
de Mallorca s’ha tramès Ofici pel qual sol·licita d’aquest Ajuntament la conformitat per a la
tramitació de la pròrroga de dit Conveni per un termini d’un any addicional atès que, per una
banda, la finalització de la vigència del mateix el proper dia 7 de setembre i, per altra, els
processos d’estabilització no han finalitzat (2024-E-RC – 4488).

El 18 de juliol de 2024, la batlia ha comunicat la confirmat de l’Ajuntament per a la tramitació
de la pròrroga del Conveni, per tal de concloure les tasques encomanades, mitjançant escrit
dirigit  a  l’EMAP  (2024-  S-RC 1477)  i,  alhora,  ha  ordenat  l’inici  de  l’expedient  per  a  la
tramitació  de  la  pròrroga  del  conveni  signat  entre  ambdues  administracions,  mitjançant
Provisió dictada el mateix dia.

4.  Atès  l’informe jurídic  emès  per  la  tècnic  d’administració  general  del  Departament  de
Personal en data 19 de juliol de 2024, amb la nota de conformitat de la Secretaria de la
mateixa data en virtut del que es disposa en l'article 3.4 el Reial decret 128/2018, de 16 de
març,  pel  qual  es  regula  el  règim  jurídic  dels  funcionaris  d'Administració  Local  amb
habilitació de caràcter nacional.

Fonaments de dret

1. Llei 20/2021, de 28 de desembre, de mesures urgents per a la reducció de la temporalitat
en l’ocupació pública.
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2. La Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic, en especial respecte els
encàrrecs de gestió i els convenis de col·laboració.

3. La clàusula cinquena del conveni de col·laboració, detallat als antecedents primer i segon
d’aquest Acord, que preveu: «El termini de vigència serà de dos anys a comptar a partir del
dia  següent  de  la  signatura.  En  el  cas  que  en  aquest  termini  no  hagin  finalitzat  les
actuacions  contingudes  en  l’encomana,  aquest  termini  es  podrà  prorrogar  per  acord
unànime  dels  signants  amb  el  límit  que  estableix  l’article  49.2  de  la  Llei  40/2015,  d’1
d’octubre.”

4. Atès l’establert a l’article 47.2 h) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de
règim local, pel que correspon al Ple l’aprovació de la pròrroga del Conveni de col·laboració
i, a més, l’adopció de l’Acord requereix el vot favorable de la majoria absoluta del nombre
legal dels seus membres.

Diligència.-  Per fer constar que, quan són les 10,28 hores, s’incorpora a la sessió el regidor Andrés Nevado
Rodríguez (UMP).

Per tot això, es proposa al Ple l’adopció del següent

Acord

Primer.- Aprovar la pròrroga per un any de vigència del Conveni de col·laboració relatiu a
l’encàrrec  de  gestió  de  l’Ajuntament  de  Pollença  a  favor  del  Consell  de  Mallorca  per
l’aprovació  de  les  bases,  la  convocatòria  i  la  gestió  dels  processos  d’estabilització  de
l’ocupació temporal de l’Ajuntament de Pollença que estableix  la Llei  20/2021, de 28 de
desembre, de mesures urgents per a la reducció de la temporalitat en l’ocupació pública,
d’acord amb el termini de vigència que s’indica seguidament:

Data formalització del conveni de
l’encàrrec de gestió

Data vigència de pròrroga del conveni de
l’encàrrec de gestió

07/09/2022 07/09/2025

Segon.- Notificar aquest Acord al Consell de Mallorca, als efectes pertinents.

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
01:24:20 a 01:48:10).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (15).

Atès el resultat de la votació, que representa el vot favorable de la majoria absoluta que es
requereix conforme l’establert a l’article 47.2 h) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de
les  bases  de règim local,  es  declara  aprovada íntegrament  la  Proposta  precedent  i  els
acords continguts en la mateixa.
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Diligència.- Per fer constar que, quan són les 10,50 hores, s’absenta de la sala de sessions el regidor David
Alonso García (PP).

11.- Expedient 2827/2024. Proposta d'aprovació, si procedeix, de la resolució de la
discrepància  formulada  respecte  el  pagament  anticipat  a  l'Associació  Banda  de
Música de Pollença, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 12, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0

Seguidament  per  part  de  la  Batlia,  es  sotmet  a  ratificació  del  Ple  la  inclusió  d’aquest
assumpte a l’ordre del dia, que acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària,
d’acord amb el que disposa l’article 82.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF). 

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent:  deu (10)
vots a favor dels membres dels grups municipals Partit Socialista de les Illes Balears i Més per
Pollença, i cinc (5) abstencions dels membres del grup municipal TOTS-El Pi;  Partit Popular i
Unió Mollera Pollencina.  

Atès  el  resultat  de  la  votació  es  declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Diligència.-  Per fer constar que, als efectes de la votació anterior, es considera que el regidor  David Alonso
García (Partit Popular) s'absté al haver-se absentat de la sala de sessions i no ser present en el moment de la
votació de la ratificació de la inclusió de l’assumpte. 

Diligència.-  Per fer constar que, quan són les 10,53 hores, s’incorpora a la sessió el regidor David Alonso
García (PP).

Tot seguit, es dóna lectura a la Proposta, que transcrita literalment diu: 

«PROPOSTA  DE  LA  REGIDORA  DELEGADA  D’EDUCACIÓ,  ESCOLA  DE  MUSICA,
INFÀNCIA, JOVENTUT, NOVES TECNOLOGIES I SEGURETAT CIUTADANA

Vist  que  l’Ajuntament  de  Pollença  concedeix  cada  any  una  subvenció  nominativa  a
l’Associació  Banda  de  Música  de  Pollença,  amb l’objectiu  d’enfortir  l’educació  musical  i
promoure  i  difondre  la  cultura,  des  de  la  participació  en  les  festes  del  municipi  i  la
coordinació amb l’Escola de Música de Pollença.

Atès que tant la seva activitat com l'interès públic i social al qual s'ha fet referència, ha de
tenir-se en compte que requereixen unes despeses per a poder complir amb uns estàndards
mínims  de  rigor  i  qualitat  exigibles;  despeses  que  difícilment  poden  ser  coberts  amb
finançament  privat.  En  aquest  sentit,  el  retard  de  les  ajudes  pot  provocar  dificultats
financeres que comprometin, no sols les activitats actuals, sinó també les futures.

Vist  que  l’Ajuntament  de  Pollença  va  aprovar  al  pressupost  de  2024  amb  l’aplicació
pressupostària 320/48912 per import de 35.000€ destinada a la subvenció nominativa de
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l’Associació  Banda  de  música  de  Pollença,  dins  l’àrea  d’Educació.  La  tramitació  de
competència impròpia que suposa aquest canvi ha provocat retards en la concessió de la
subvenció  nominativa,  amb  unes  conseqüències  econòmiques  insostenibles  per  a
l’associació.

Atès  que  l’associació  Banda  de  Música  de  Pollença  es  troba  actualment  sense  fons
econòmics per poder assumir les seves obligacions tributàries i enfront la seguretat social.
Estar al corrent amb les seves obligacions és requisit per a la signatura del conveni de la
subvenció.  Per  tant,  l’impagament  de  dites  obligacions  suposaria  no  poder  rebre  la
subvenció nominativa.

Vist  que el  president  de l’Associació  Banda  de Música de Pollença  presenta mitjançant
registre general d’entrada 2024-E-RE-5351, de data 16/07/2024, les factures acumulades
fins el mes de juliol de 2024, les quals sumen un total de 10.819,27 €.

Vist l’informe proposta efectuat per part de la tècnica d’Educació dia 17 de juliol de 2024.

Vist que existeix crèdit suficient a l’aplicació pressupostària 320/48912 del vigent pressupost
per import de 10.819,27 euros.

Vist l’informe d’objecció suspensiva emès per part de l’Interventor dia 22 de juliol de 2024.

Per tot l’anterior, de conformitat amb l’article 217.2 a) i b) “No obstante, lo dispuesto en el
apartdo  anterior,  corresponderá  al  Pleno  la  resolución  de  las  discrepàncies  cuando  los
reparos: a) se basen en insuficiencia o inadecuación de Crédito b) se refieran a obligaciones
o gestos cuya aprobación sea de su competencia”, la regidora delegada d’educació, escola
de música, infància, joventut, noves tecnologies i seguretat ciutadana, la Sra. Maria José
Jiménez Escribano, proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent 

Acord

Primer.- Resoldre la discrepància formulada per part de l’Interventor dia 22 de juliol de 2024.

Segon.- Continuar amb el procediment d’aprovació del pagament anticipat per import de
10.819,27 euros a favor de l’Associació de la Banda de Música de Pollença.

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 10,53 hores, s’incorpora a la sala de sessions el regidor David
Alonso García (PP).

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament  diligenciat  per la secretària  de la corporació (minutatge de
01:48:20 a 01:58:02).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé
el resultat següent: dotze (12) vots a favor dels grups municipals Partit Socialista de les Illes
Balears, Més per Pollença, Unió Mollera Pollencina i Partit Popular i tres (3) abstencions del
grups municipal Tots - El Pi. 

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament la Proposta precedent i  els
acords continguts en la mateixa.
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12.- Propostes/ Mocions d'urgència 

Tot  seguit  per  part  de  la  Batlia  es  demana  si  qualque  grup  polític  desitja  sotmetre  a
consideració del Ple qualque assumpte més, de conformitat amb l’article 91.4 ROF.

No se’n presenta cap, de proposta i/o moció d’urgència.

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1. Informació de Batlia

2. Dació de compte de Resolucions de Batlia 
D’acord amb el que disposa l’article 42 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic  de  les  entitats  locals  (ROF)  es  dona  compte  de  les  resolucions  adoptades  i
registrades des de dia 27 de juny fins dia 24 de juliol de 2024 (ambdós inclosos) al Llibre
de Decrets (des de Decret núm. 656/2024 al Decret núm. 793/2024), al qual els regidors i
les regidores ja hi han tingut accés directe mitjançant el gestor documental, als efectes del
control i fiscalització dels òrgans de govern.

Els reunits en resten assabentats.  

3.- Precs i Preguntes

El batle – president indica que, seguidament, es procedirà a donar resposta als precs i
preguntes formulats, per escrit,  en el present ple ordinari pels diversos grups municipals si
bé avança que les preguntes del grup municipal Tots – El Pi no han estat formulades en el
termini establert conforme la normativa vigent i que, per tant, no seran avui contestades.   

3.1 Preguntes del grup municipal Unió Mollera Pollencina (UMP) (RGE núm. 2024-E-
RPLN- 23, de 22 de juliol) corresponents a la present sessió plenària ordinària:  

El  regidor  Nevado  Rodríguez comença  la  seva  intervenció  exposant  que  aquestes
preguntes  estaven preparades per  ser  plantejades en l’anterior  Ple ordinari  si  bé,  per
circumstàncies, no va poder registrar-les, tenint constància de que algunes ja han estat
contestades.

P1: Durante  la  anterior  legislatura  se  adecuó  el  club  hípico  situado  en  el  polígono
industrial  de Pollença.  Un club local  de hípica solicitó  en tiempo y forma la cesión de
espacio  debido  a  que  es  un  espacio  deportivo  municipal.  Sólo  quedaba  pendiente
conseguir  el  código  REGA  de  la  Conselleria  de  Agricultura  en  enero  2023.  Desde
entonces, ¿en qué estado se encuentra el club hípico? ¿Se tendrá que volver a hacer una
adecuación antes de ceder el espacio? ¿En que estado se encuentra la obtención del
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código? ¿Cuándo se prevé que el club hípico pueda volver a usarse? 

R1:  Respon el  regidor  Tugores Vives,  i  diu que aquest  codi REGA va arribar fa unes
setmanes i ja´es disposa d’una autorització a tercer per poder fer les gestions davant la
Conselleria i també hem tengut una reunió amb ell perquè es posi en marxa el més aviat
possible. 

P2: En qué estado se encuentra el servicio de redacción del proyecto de rehabilitación y
mejora de los servicios de la urbanización Ca’n Singala del Port de Pollença?

R2: El batle diu que el projecte està fet i s’ha d’actualitzar des del punt de vista del cost
econòmic i veure si hi ha crèdit suficient per poder licitar les obres.

P3: Durante varios días el parque infantil de la plaza Roch Minué ha estado acordonado.
¿A qué se debe? ¿Cuándo piensan reemplazar el columpio que hace más de un año que
se rompió?

R3: La regidora Pozo Mcintyre respon que la Policia Local va precintar el parc infantil arrel
de les queixes dels veïnats pels cans que entren i pel mal estat pel parc en sí. En breu es
començaran les tasques de instal·lació del nou trespol i la substitució de les peces i ens
han dit que esperen que les tasques estiguin finalitzades abans que comenci el nou curs
escolar.

P4: Durante la legislatura pasada se criticó al anterior equipo de gobierno de no hacer
nada en el local del bar Katy pero después de un año de legislatura no se ha hecho nada.
¿Hay algún avance referente al Bar Katy? ¿Qué intenciones tiene el equipo de gobierno
con dicho local?

R4: El batle diu que té raó, que estan allà on estàvem i no s’ha avançat, no resultant un
assumpte que s’hagi prioritzat atès que s’ha de veure legalment com es pot donar sortida
a aquest tema ja que hi ha una persona que va deixar un llegat al poble de Pollença i hem
de trobar la fórmula legal i el moment perquè això sigui una realitat.

P5: En la pasada legislatura se redactó un proyecto de mejora para la c/ Bot y c/ Roure
incluyendo canalizaciones y un parking. Dicho proyecto estaba pendiente de realizarse a
falta de un acuerdo con la propiedad del Pollença Park que debía financiar parte de las
obras. ¿En qué punto se encuentra dicho acuerdo con el hotel?

R5:  El  batle contesta que han tengut reunions amb la propietat de l’hotel perquè és un
tema clau. I estan treballant pel tema de la regularització perquè és un hotel que fa molts
d’anys que està en una situació alegal. Per tant, una vegada que s’hagi regularitzat, s’està
treballant  per  dur  a  terme  les  unitats  d’actuació  que  s’han de  fer.  Ells  tenen  unes
obligacions  i  nosaltres  també.  A  vegades  s’avança  més  poc  a  poc  del  que  ens
interessaria, però estam en la línia i esperem que això es pugui regularitzar.

P6: Nos han trasladado quejas sobre los baños de la parada de bus de Port de Pollença.
Los baños permanecen cerrados haciendo que los usuarios vayan a la piscina municipal y
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a los negocios cercanos. ¿Porqué no se abren los baños y así se proporciona un servicio
digno a los usuarios del transporte público?

R6:  Respon  la  regidora  Pozo  Mcintyre  dient  que  els  banys  estan  tancats  des  de  la
passada legislatura per motius d’incivisme. S’estan estudiant fórmules per poder obrir en
un futur al públic però s’ha de mirar en quines condicions. En canvi, sí que estan oberts
pels taxistes, es va col·locar una caixeta amb una clau i el codi el tenen els taxistes, com
alternativa.  També, a petició  de l’adjudicatari  de la  Línia 301 - Llenaire del  TIB,  s’han
instal·lat uns banys químics a la capçalera de l’esmentada línia de transport públic

P7: Desde hace muchos meses se desbrozó un solar  adyacente al  parquing de Ca’n
Bach  para  hacer  de  enlace  con  el  aparcamiento  y  así  disponer  de  más  plazas  de
aparcamiento.  Se valló  y  se  instaló  un puente  para  acceder  al  solar.  ¿Porqué  no  ha
habilitado  aún  este  solar  teniendo  en  cuenta  la  falta  de  aparcamiento  que  hay  en
Pollença?

R7: El batle respon que aquesta setmana quedarà habilitat l’augment de les places del
pàrquing de Ca’n Bach. S’està a l’espera que el Govern de les Illes Balears dicti aquest
Decret llei de simplificació i racionalització i ens faciliti, no pàrquings de 8 mesos, sinó la
possibilitat de fer-ne de 12 mesos; i que ens donin l’instrument legal que ho faciliti perquè
hi  guanyaríem  tots,  després  de  les  demandes  que  s’han  fet.  Per  tant,  hi  haurà  un
increment de places i ara, per les festes locals també es llogarà un altre pàrquing a dalt de
Cecili Metel tenint en compte la demanda de places durant aquests dies de festa.

P8: Nos  pueden  indicar  cuál  ha  sido  el  coste  del  fallido  cambio  de  sentido  de  la  c/
Formentor (señalización, marcas viales…)

R8: Contesta la regidora Jiménez Escribano, diu que aquesta pregunta ja es va respondre
a l’anterior Ple però que la contestarà, assenyalant que la despesa en senyalització va ser
pràcticament nul·la ja que es varen aprofitar les mateixes que ja hi havia.

P9: Los partidos dos partidos que conforman el equipo de gobierno dijeron en la campaña
electoral que iban a plantan más arboles si gobernaban. ¿Cuántos árboles y en que calles
se han plantado?

R9:  La regidora Pozo Mcyntire diu que s’està fent feina amb el disseny de l’arbrat del
municipi de Pollença, que s’ha consultat amb l’Associació Balear de l’Arbre per tal que ens
marquin les directrius que hem de seguir en la reposició i manteniment del verd urbà del
municipi. Les plantacions no es poden fer ara a l’estiu sinó que s’ha de començar dins el
darrer trimestre de l’any.  Abans de replantar l’arbre s’ha d’elaborar l’inventari  d’arbrat i
també un pla de replantació per fases. Les replantacions, com ja he dit, s’han de fer el
darrer trimestre de l’any per aprofitar les pluges de la tardor.

P10: En el mercado de noche ubicado en el Paseo Anglada Camarassa hay artesanos
que no utilizan los manteles de “tela de llengues” que proporciona el Ayuntamiento, dando
una mala imagen al mercado. ¿Quién es el responsable de hacer cumplir la normativa a
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los artesanos?

R10:  El regidor  Cànaves Capllonch diu que no és cert  que no s’emprin les estovalles
perquè es controla. Sí és cert que a vegades no fan ús dels banderins que es posen a dalt
i  quan  ho detectam els  hi  recordam.  Els  mercats  es  fan  dimarts,  dijous  i  divendres  i
l’encarregat passa de manera aleatòria un pic per setmana normalment i, si ho detecta, els
informa al respecte.

P11: ¿Cuál  ha  sido  el  coste  total  de  las  fiestas  de  la  Verge  del  Carme de  Port  de
Pollença?

R11: El regidor Tugores Vives contesta que encara no tenen dades del cost definitiu, però
li pot avançar que la despesa serà inferior a l’any anterior amb les mateixes activitats i els
mateixos dies de festa.

P12: Es bien sabido que la licitación de las playas ha causado mucho descontento, dando
una pésima imagen del  municipio  a  quienes  nos visitan  y,  lo  que es peor,  causando
perjuicios económicos a empresas locales. 

- ¿En qué punto está el  expediente  con la  Conselleria  de la  Mar  i  del  Cicle  de
l’Aigua?

- ¿Por qué se decidió subir el cánon a la licitación de las tumbonas en las playas de
Port de Pollença? ¿Se hizo en base a un informe económico?

- ¿Cuándo  se  van  a  poder  licitar  y,  por  fin,  tener  hamacas  y  sombrillas  en  las
playas?

R12:  Respon  la  regidora  Pozo  Mcintyre  dient  que  l’expedient  amb  l’administració
competent  està resolt amb autorització favorable.  Indica que l’increment  no ha estat per
les gandules de les platges del Moll sinó que ha estat una pujada generalitzada i deguda
al canvi de càlcul del mateix  cànon, en base al valor de referència del sòll que s’havia
d’ocupar. Com ja es sap, els serveis de temporada ja estan licitats i adjudicats,  pendent
de la signatura dels contractes. L’adjudicatària ja ha instal·lat les gandules i els para-sols. 

Segueix amb la contesta la regidora Carbonell Torres, diu que ja no es licitarà. S’han fet
dues licitacions, la primera que va ser la general i la segona va ser pels Lots deserts que
va ser quan es va tornar a estudiar el cànon. Quant a la pregunta que fa de tenir gandules
i para-sols a la platja, ara ja estan mig desmuntades. En qualsevol cas, el contracte amb el
adjudicataris es va signar amb Formentor que corresponia a la primera licitació, dia 5 de
juliol  i  estan amb això.  I  el  tema del  Moll  i  la  Cala  que anava la  segona licitació,  els
contractes estan signats de dia 12 de juliol i ara ja depèn de l’adjudicatari.

En qualsevol cas, tot i aquesta informació; com sabeu la primera contractació, per import,
era una delegació del Ple a la Junta de Govern,  no així en el cas de la segona licitació
que,  ja  per  import,  esdevé competència delegada a la  Junta de Govern;  es va donar
informació a la Comissió Informativa que es va celebrar dia 19 de juliol,  de tot aquest
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tema.

3.2 Preguntes del grup municipal Partit Popular (RGE núm. 2024-E-RPLN- 24, de 22
de juliol) corresponents a la present sessió plenària ordinària:  

RUEGOS:

- En el libro de decretos del Ayuntamiento de Pollença, vemos la concesión de un número
elevado  de  vados  permanentes.  Teniendo  en  cuenta  la  falta  preocupante  de
aparcamientos que sufren los dos núcleos principales  de nuestro municipio.  Rogamos
revisen, y en el caso de que no se cumplan los requisitos necesarios, los falsos vados
colocados  en  entradas  que  nunca  ha  entrado  un  vehículo,  vados  que  estén  con
liquidaciones  pendientes,  vados  en solares  sin  edificar  o  sin  licencia  de habitabilidad,
vados en garajes que han cambiado el uso a comercio o a vivienda. Y que estudien la
manera de poder aparcar ante su vado los propios titulares de vados que tengan más de
un vehículo, con la pertinente subida de tasa.

-  Vemos  necesaria  la  colocación  de  un  espejo  circulatorio  en  la  calle  Mayor  en  la
intersección con la calle Pau, por falta de visibilidad. Rogamos estudien esta opción.

PREGUNTAS:

P1: En el libro de decretos del Ayuntamiento de Pollença, sobre el expediente 425/2024
de la Concessió de subvenció nominativa a l’Associació Banda de Música de Pollença,
¿tienen pensado cambiar los criterios de concesión?

R1:  La regidora Jiménez Escribano diu que no sap molt bé a què es refereix, però no
volem canviar els criteris de concessió. L’informe que va emetre la tècnica d’educació per
justificar  la  Banda  de  Música  dins  l’àrea  d’Educació,  deia  que  la  idea  era  promoure
l’educació musical i establir una coordinació entre l’Escola de Música i la Banda, sobretot
per fomentar aquesta part més cultural i musical.

P2: En el BOIB 63 del 14 de mayo se publicó resolución de la Conselleria de Famílies i
Afers  Socials,  convocatoria  de  subvenciones  para  la  organización  de  actividades  de
educación y tiempo libre infantil y juvenil para facilitar la conciliación de la vida familiar y
laboral  durante  las  vacaciones  del  curso  2024-2025,  Pollença  ha  sido  de  los  pocos
municipios que no la han solicitado, ¿a qué es debido? ¿No les parece que a las familias
pollensinas  les hubiera ido bien ahorrarse 100€ de las actividades de sus hijos?

R2:  Sí  que  hi  està d’acord,  contesta  la  regidora  Jiménez  Escribano,  manifestant  que
aquests  100  €  podien  haver  ajudat  a  aquestes  famílies;  respecte  aquesta  subvenció
vàrem fer  un estudi  des  de  dues  àrees,  des  de  l’àrea  d’Esports  i  des  de  la  part  de
Joventut. A la part d’Esports no teníem un contracte de serveis, per tant no es podia dur a
terme. I a la part de Joventut no complíem amb el requisit de l’horari,  l’activitat s’ha de
donar de 9 a 14h durant els 5 dies naturals de la setmana, per tant, no la vàrem sol·licitar;
però ens vàrem interessar perquè vegem que era una bona opció.

Intervé el regidor Tugores Vives ratificant que ho varen estudiar amb el tècnic d’esports en
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el seu moment i no complíem amb els requisits.

P3: ¿Han  presentado  algún  proyecto  a  la  convocatoria  abierta  desde  la  FELIB  de
proyectos del ciclo del agua y turismo? 

R3:  El regidor Cànaves Capllonch diu que encara no, perquè aquesta convocatòria va
sortir  dissabte  i  hi  ha termini  fins  dia 5  de setembre  per  sol·licitar-la. Per  demà,  s’ha
convocat una reunió amb el coordinador d’Urbanisme, amb l’empresa municipal EMSER i
amb l’àrea de Turisme per avaluar perquè hi ha dues línies, una és la del Cicle de l’aigua
que s’ha de fer mitjançant la Conselleria i ens ho han d’explicar una mica perquè no està
tot clar a les bases; i l’altre línia és mitjançant la FELIB i sembla ser que s’ha de fer amb
un projecte que englobi dos municipis i de moment ho hem d’estudiar. Demà ho posarem
tot damunt la taula i estudiarem el què es pot fer i si hi ha opcions de tramitar la redacció
d’algun projecte o algun que ja tenguem començat ho mirarem.

P4: ¿Se ha evaluado el impacto del cambio de sentido en varias calles, especialmente en
la calle Monges, que ahora dirige todo el tráfico hacia la calle de la Gola/Temple Fielding y
ha saturado como nunca la salida por esta calle a Joan XXIII? 

R4: La regidora Jiménez Escribano respon que sí s’ha avaluat l’impacte que té. S’han fet
diferents comprovacions, el temps d’espera a aquesta intervenció amb el carrer Joan XXII
és d’1 minut i 13 segons, és a dir,  no es pot considerar un col·lapse, per tant, és inexistent
i pel que fa a la zona del carrer Monges ha reduït moltíssim el trànsit, només hi van els
veïnats que necessiten anar-hi i això ha millorat molt el trànsit de vianants cap a la banda
del carrer empedrat de Verge del Carme que com sabem s’està convertint en un lloc de
restauració.

P5: A  pesar  de  las  publicaciones  sobre  la  limpieza  de  calles  ¿Por  qué  continúan
descuidadas las zonas de contenedores, especialmente en áreas principales como la calle
ElCano, que es una de las más transitadas siendo la única vía que dirige el tráfico de Joan
XXIII a primera línea o el de la carretera de Formentor a la altura del paseo de Bóquer? 

R5: La regidora Campomar Orell diu que creu que el tema del carrer  Cano és una cosa
recurrent de fa anys, aquest incivisme ja fa molts d’anys que succeeix i intentam prestar-hi
el  màxim  d’atenció  possible  quan  tenim  noticies  d’incidències  actuam  al  més  aviat
possible. Vostès saben els problemes que tenim per identificar empreses o persones que
fan aquests actes de deixar les coses fora dels contenidors i intentam actuar. El que s’ha
fet  és  un  reforç  de  neteja  de  contenidors  per  fora  i  intentam  que  estigui  més  net.
Evidentment ens agradaria arribar més alluny, però és un punt conflictiu com d’altres que
pateixen el mateix problema.

El batle afegeix aquest estiu han fet un reforç de la neteja a Port de Pollença, cala sant
Vicenç i Pollença. Han incrementat la neteja però hi ha un problema d’incivisme per part
dels agents socials.

P6: En relación con la zona azul que está marcada como tal, pero que lleva años sin estar
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vigente,  ¿podría el  Ayuntamiento considerar  la  posibilidad de repintar  estas áreas con
líneas blancas? Esto evitaría confusiones entre turistas y visitantes, y reduciría la carga
informativa que recae sobre los comercios de las calles afectadas.

R6: La regidora Jiménez Escribano diu que és veritat que duu un període de 4 anys sense
haver-se  fet  cap  actuació,  que  pren  nota  i  que  ho  tendran  es  compte  inclús  per
pressupostar-ho l’any que ve.

P7: ¿Tienen pensado mejorar la señalización de las calles, especialmente en aquellas con
restricciones  de  circulación  que  causan  confusión  y  embotellamientos?  Como  por
Ejemplo; Calle Temple Fielding, se convierte en una calle sin salida de 14:30 a 05:00h y la
señalización actual no es suficientemente visible, lo que provoca que muchos conductores
lleguen al final de la calle sin poder salir, causando embotellamientos innecesarios; otro
ejemplo sería: la señal informativa situada a la derecha en la entrada/salida de la zona de
aparcamiento de la Gola a menuda pasa desapercibida, proponemos que se mejore la
señalización  colocando  otra  señal  en  la  parte  izquierda  de  la  calle  para  aumentar  la
visibilidad y evitar los embotellamientos.

Teniendo en cuenta el cambio de sentido en varias calles, es de vital importancia tener las
señalizaciones necesarias para así evitar su saturación.

R7: Continua  la  intervenció  la  regidora  Jiménez  Escribano,  diu  que  aquí  hi  ha  dos
aspectes a tractar: un, és que vostè es refereix a «embotellaments» però no es poden
consider així i no ho dic jo, ho diu la Policia Local. I l’altre, referent a la senyalització que
vostè proposa dels carrers Temple Fielding i la Gola, aquesta senyalització està allà des
de fa dues legislatures, des de que es va transformar amb zona de vianants la part del
passeig, per tant, hores d’ara els veïnats no tenen cap conflicte ni s’embullen perquè fa
vuit anys que tenen aquesta senyalització.

P8: ¿Piensan incrementar el número de papeleras en las calles de Pollença y del Moll? El
número actual es insuficiente, y en algunas calles inexistentes.

La regidora Campomar Orell diu que no han llevat cap paperera, que es mantenen les
mateixes papereres que la  l’anterior  legislatura.  Si  detectam que hi  ha una necessitat
concreta i justificada, les instal·lam des de l’àrea de Serveis. En qualsevol cas, afegeix,
creu que la instal·lació de papereres s’ha de fer d’una manera molt pensada perquè, a
vegades,  es  converteixen  en  punts  d’abocament.  No és  una qüestió  de dir  com més
papereres resolem el problema, sinó que és una qüestió reflexionada i justificada.

Abans  de  finalitzar  la  sessió,  el  regidor  Cifre  Ochogavia  intervé  per  manifestar,  per
al·lusions  del  batle  –  president  a  l’inici  de  la  part  corresponent  als  precs  i  preguntes
respecte la presentació fóra de termini de les preguntes formulades pel grup municipal
Tots – El Pi que, al ser aquesta una sessió ordinària del Ple, els membres de la corporació
poden formular precs i preguntes, tant oralment com per escrit.  

Contesta el batle que, efectivament, el regidor Cifre Ochogavia coneix perfectament que
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es poden formular preguntes oralment en el transcurs de la sessió  i  que aquestes són
generalment  contestades  en la  sessió  següent,  llevat  que  els  membres de l’equip  de
govern interpel·lats vulguin donar una resposta immediata.  

El  regidor  Cifre Ochogavia  manifesta que,  així  doncs,  formularan les seves preguntes
oralment per si el regidor o la regidora interpel·lats volen contestar-les.    

Recorda el batle que ja duen un any de celebració de les pertinents sessions plenàries
ordinàries i que, fins ara, ha tingut flexibilitat amb tots els grups municipals a l’hora de
formular les preguntes per escrit que, a vegades, s’han presentat fóra de termini i, inclús
sense signar formalment per part del portaveu, titular o suplent, del grup municipal si bé
exposa que, després d’un any de legislatura, creu que és important que la normativa es
compleixi  i  que tots els  grups municipals  ho facin d’acord amb la normativa municipal
aplicable al respecte.

El regidor Cifre Ochogavia continua exposant que el batle va canviar l’hora de celebració
de la sessió ordinària d’aquest Ple, quan normalment està preestablerta a les 18:00 hores,
pel  que  considera  que  habitualment  les  preguntes  es  poden  registrar  per  escrit  fins
quaranta-vuit hores abans de l’inici ... Afegeix que és cert que l’hora de celebració fixada a
la convocatòria d’aquesta sessió fou a les 9:00 hores i el grup municipal Tots – El Pi les
registrà  un poc abans de les  10 hores ...  pel  que sembla  que aquests 40 minuts  de
diferència sobre l’inici de la sessió fan inviable, segons el batle, que les preguntes puguin
ser contestades.

Contesta el batle que avisà i consensuà amb tots els grups municipals l’hora de celebració
de la present sessió i, per tant i en conseqüència, de la data i hora límit per formular les
preguntes per escrit d’acord amb la normativa aplicable.  

Tot  seguit  el  regidor Cifre Ochogavia,  portaveu del grup municipal  Tots-El  Pi,  passa a
formular  oralment  les  preguntes  que  tot  seguit  es  transcriuen  en  exercici  de  la  seva
participació en la part dedicada al control i seguiment dels demès òrgans de la Corporació
conforme manifesta:    

P1: Ens poden informar de l’import que es deixarà d’ingressar aquest any a causa del
retard en la licitació de les platges, xibius, terrasses i altres elements de domini públic que
varen quedar sense licitar i s’han adjudicat amb detall de cada lot?

P2: En quin estat es troben les licitacions del bar dels poliesportius que anteriorment varen
quedar desertes?

P3: Per quin motius l’empresa de tassons reutilitzables varen partir abans d’acabar les
festes del dia de les votacions, impedint que la gent pogués recuperar els 2 euros que
havien  pagat  pels  tassons.  S’ha  quantificat  l’import  que  l’empresa  va  guanyar  en  no
permetre el retorn dels tassons?

P4: Quin és l’estat actual de l’expedient de licitació del servei de salvament de platges? A
quant ascendeix l’import facturat a dia d’avui? I com es preveu dotar el crèdit suficient per
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abonar-ho?

P5:  Quan tenen previst  col·locar  les  senyals  de trànsit  dels  carrers  del  Moll  que han
canviat de direcció, ja que ara només hi ha una barrera de plàstic i que sovint està al
terra?

P6:  Continuam  sense  veure  la  convocatòria  d’ajudes  pel  temporal  Juliette  (ja  li  hem
demanat durant cinc Plenaris consecutius) i continuen passant desapercebuts els doblers
que el Consell de Mallorca va donar. És evident la necessitat de netejar les restes del
temporal per prevenir els incendis i aquesta ajuda seria fonamental per als propietaris, ens
poden informar com tenen els terminis de la convocatòria?

P7: El contracte de neteja viària continua caducat. En quin estat està la licitació del nou
contracte? I  com es paguen i  quin cost  tenen les neteges extraordinàries que segons
l’equip de Govern es duen a terme?

P8: És evident la manca de neteja del camins municipals que fa que els vehicles tenguin
dificultat de pas. Tenen previst qualque actuació d’emergència?

P9: Ens poden detallar els expedients de contractació de les actuacions de les Festes del
Port de Pollença i la Patrona, el procediment que s’ha seguit, cost previst i adjudicacions
fetes?

P10:  Ens poden informar de com tenen previst dur a terme la reforma de la teulada de
Montision, projecte, crèdit i terminis establerts? O per el contrari si és un edifici on no hi
pensen fer cap intervenció?

P11: En referència a cala de St. Vicenç, tenen previst dur a terme l’actuació de cala Molins
prevista  en  el  planejament?  Com  quedarà  l’edifici  del  bar  Mallorca?  I  quin  sistema
d’execució plantegen? I com està l’ocupació de la zona verda de cala Barques (crèdit,
previsió i ocupació)?

Finalitzat  el  torn de preguntes,  el  batle dona les gràcies per les preguntes formulades
oralment si bé torna aclarir que, per decisió dels membres de l’equip de Govern, seran
contestades en la sessió següent. 

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de
01.03.53 a 01.46.22).

I sense més assumptes per tractar, el batle-president aixeca la sessió desitjant unes bones
festes per La Patrona i sort i ànims als olímpics que participen als jocs de París 2024, de la
qual com a secretària, estenc aquesta acta.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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AJUNTAMENT PLE/Sessió ordinària núm. 9/PL/2024/

Índex del document d’enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 25 de juliol de
2024

Enllaç: https://www.ivoox.com/25-07-24-ple-ordinari-juliol-audios     
mp3_rf_132058140_1.html

Ordre del dia
Situació de
minutatge

A) PART RESOLUTIVA

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
De: 00:08:02

A:   00:08:15

2.- Expedient 2769/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix,
de la resolució de discrepància formulada i, en conseqüència, del
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 6-2024 

De: 00:08:20
A:   00:15:27

3.-  Expedient 4362/2023. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix,
de  la  resolució  de  discrepància  formulada  per  manca  de  crèdit
adequat en relació al premi per escollir l'imatge representativa de la
Fira del Vi 2024 

De: 00:15:33

A:   00:22:38

4.-  Expedient 1616/2024. Dació de compte de les Resolucions de
Batlia contràries a les objeccions formulades de conformitat amb el
disposat a l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de
març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei  reguladora de les
Hisendes  Locals,  en  redacció  donada  per  l’article  2  de  la  Llei
27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat  de
l’administració local 

De: 00:22:44

A:   00:32:20

5.-  Expedient 2575/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix,
de la determinació de les festes locals per a l'any 2025 

De: 00:32:26

A:   00:35:27

6.- Expedient 2673/2024. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix,
de la creació dels Consells d'Àrea 

De: 00:35:31

A:   00:45:27

7.-  Expedient  3042/2023.  Dictamen  per  a  l'aprovació  inicial,  si
procedeix, del Pla estratègic participatiu d’igualtat 2024-2027 i de la
disposició i l'obertura de tràmit d'informació pública 

De: 00:45:35

A:   00:57:05

8.- Expedient 2309/2024. Proposta d'aprovació inicial, si procedeix,
del Programa de gestió ètica de colònies felines de Pollença i de la
disposició  i  l'obertura  de  tràmit  d'informació  pública,  prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

De: 00:57:11

A:   01:10:55
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9.- Expedient 2777/2024. Proposta d'aprovació, si procedeix, de la
concessió de les Distincions en el dia de La Patrona 2024, prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

De: 01:11:00

A:   01:24:14

10.- Expedient 2560/2022. Proposta d’aprovació, si procedeix, de la
pròrroga  del  Conveni  de  col·laboració  de  l’encàrrec  de  gestió  a
favor  del  Consell  de  Mallorca  per  part  de  l’Ajuntament  de
l’aprovació  de  les  bases,  la  convocatòria  i  la  gestió  del  procés
selectiu que estableix la Llei 20/2021, de 28 de desembre, prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

De: 01:24:20

A:   01:48:10

11.- Expedient 2827/2024. Proposta d'aprovació, si procedeix, de la
resolució  de  la  discrepància  formulada  respecte  el  pagament
anticipat  a  l'Associació  Banda  de  Música  de  Pollença,  prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

De: 01:48:20

A:   01:58:02

12.- Propostes / Mocions d'urgència De: 01:58:11

A:   01:58:18

B) PART DE CONTROL

1.- Informació de Batlia / 2.-  Dació de compte de resolucions de
Batlia

De:  01:58:21

A     01:58:38

3.- Precs i Preguntes 
De: 01:58:42

A:   02:33:06
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